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Protokół nr 4/2023 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,  

Turystyki i Promocji Gminy 
Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

  odbytego w dniu 30 sierpnia 2023 roku 
VIII kadencja  

 
Godzina rozpoczęcia obrad: 9:00  Godzina zakończenia obrad: 9:32 
Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 
 
W Komisji udział wzięli:  
Członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy, 
 
 
1. Janusz Labok                Przewodniczący Komisji  
2. Ewa Żurek                 Zastępca Przewodniczącego  
3. Ryszard Pawłowski    Członek   
4. Irena Szewczyk     Członek 
5. Krzysztof Cupiał     Członek 
6. Magdalena Halikowska    Członek 
7. Beata Bereźnicka     Członek 
8. Jadwiga Smarżyk     Członek 
 
Ponadto uczestniczyli: lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu  
 
Ad. pkt. 1 i 2. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy Janusz Labok 
otworzył posiedzenie, powitał obecnych i stwierdził kworum.   
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy  
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 protokołu)  
 
 
Ad. pkt. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy Janusz 
Labok powitał wszystkich i przedstawił porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja o stanie przygotowań do nowego roku szkolnego 2023/2024. 
5. Sprawy różne.  
6. Zakończenie obrad.  

Porządek został przyjęty przez Komisje. 



Ad. pkt. 4. Informacja o stanie przygotowań do nowego roku szkolnego 2023/2024.  
 
Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i  Spraw Społecznych Anna Marcinków 
przedstawiła informację dotyczącą pkt.4 porządku obrad.  
 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Członek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy Radna 
Magdalena Halikowska oznajmiła, że w szkołach podstawowych nauczyciele języka 
angielskiego w klasie III robią testy, według których przydzielają uczniów do grup lepsza-
gorsza, tak spostrzegają to również rodzice .Podała iż, rozmawiała z pracownikiem kuratorium 
oświaty, który również stwierdził, że nie powinno tak być podziałów. Prosi o weryfikacje 
działań nie tylko w Szkole Podstawowej nr 3, ale również w pozostałych szkołach 
podstawowych gminy Ząbkowice Śląskie. Uważa takie działanie za krzywdzące. 
 
Członek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy Irena Szewczyk 
odniosła się do wypowiedzi Radnej Magdaleny Halikowkiej mówiąc, że podział na uczniów 
zdolnych i mniej zdolnych ma swoje zalety, a ponadto jest również podpowiedzią jak z danym 
uczniem pracować, jednak uczniowie nie powinni odczuwać, że są dziećmi innego sortu. 
Zwróciła się do Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Anny 
Marcinków z zapytaniem jak wygląda sytuacja w oddziale przedszkolnym w Tarnowie, 
czy są tam zapisane dzieci. 
 
Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Anna Marcinków 
poinformowała iż odbyło się spotkanie z dyrektorem Szkoły Podstawowej numer 1 Andrzejem 
Popławskim, który podał, że zapisanych do oddziału przedszkolnego w Tarnowie z jest 7 dzieci, 
jednak również dyrektor Przedszkola Publicznego numer 2 Anna Hanus podała, że ta sama 
liczba dzieci została zapisana do Przedszkola Publicznego numer 2. 
 
Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Anny Marcinków  
powiedziała, że ostatecznie wszystko będzie wiadome po 1 września 2023.  
 
Członek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy Irena Szewczyk 
zadała pytanie czy w klasach 1-8 szkół podstawowych znajdują się klasy integracyjne. 
 
Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Anna Marcinków 
odpowiedziała, że w klasach 1-8 szkół podstawowych znajdują się klasy integracyjne. 
 
Członek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy Beata 
Bereźnicka zasugerowała, aby klasy 24 osobowe podzielić na 12 lub 13 osobowe, a wtedy 
nauka  byłaby łatwiejsza. Dodała, że dzieci powinny nauczyć się podstaw w szkołach 
podstawowych, a nie na korepetycjach, a ponadto 80% dzieci w szkołach podstawowych 
uczęszcza na korepetycje z języka angielskiego. Podała,  że sytuacja nie idzie w dobrym 
kierunku. 



Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Anna Marcinków 
poinformowała o braku nauczycieli języka angielskiego, podała, że dyrektorzy szkół muszą 
wywiązać się z podstawy programowej. 
 
Członek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy Beata 
Bereźnicka powiedziała, iż koło szkół znajdujących się na terenie Gminy Ząbkowice Śląskie 
brakuje namalowanych przejść dla pieszych. 
 
Członek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy Ewa Żurek 
nawiązała do diagnozy językowej, uznała, że jest ona pomocna nauczycielom, aby w klasie IV 
szkoły podstawowej podzielić uczniów na grupy. Poinformowała, że w klasach 1-3 szkół 
podstawowych język angielski jest prowadzony w formie zabawy, a w klasach IV zaczyna  
się wyższy poziom. 
Zwróciła uwagę na Szkołę Podstawowa numer 1. Przypomina, że plac zabaw miał być 
wcześniej wyremontowany, a temat został odciągnięty w czasie. 
Sugeruje, aby zostały wykonane prace związane z elewacja szkoły Podstawowej nr 1, jeżeli 
pojawi się program unijny, ponieważ dla gminy  są to zbyt wysokie koszty. 
 
Członek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy Magdalena 
Halikowska podkreśla również, że powinien być całkowity zakaz wprowadzania psów na place 
zabaw. 
 
Członek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Gminy Beata 
Bereźnicka podkreśla, że każdy plac zabaw powinien posiadać podmiot, który będzie 
zajmował się jego czystością i bezpieczeństwem. Podała, że Gmina płaci za to pieniądze,  więc 
osoby odpowiedzialne powinny się z tego wywiązać. Informuje, że na placu zabaw w parku 
imienia Sybiraków piankowe podłoże powinno być częściej zmieniane i czyszczone, ponieważ 
jest w fatalnym stanie. 
 
Ad. pkt. 5. Sprawy różne 
 
Nikt nie zabrał głosu.  
 
Ad. pkt. 6. Zakończenie obrad.   
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji.   
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
 

 
 
 



Przewodniczący Komisji  Oświaty, 
Kultury, Sportu, Turystyki i Spraw                     
                 Społecznych    
  
 
   (-) Janusz Labok 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Ewa Zub – Referent ds. obsługi Rady Miejskiej i jednostek pomocniczych gminy   


